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Referat - Bestyrelsesmøde 

På Vestermose Natur- og Idrætsfriskole. 

Dato: torsdag d. 09/06 2022, kl. 18.30-21.00 på skolen 

Til stede: Kathrine Skyrum Larsen (KSL), Søren Fossdal Hesselberg 

(SFH), Kristina Bodal-Lauridsen (KBL), Henrik Steenfeldt Andersen 

(HSA), Thomas Teddy Thorsen (TTT), Anne-Mette Hansen (AMH), 

Sara Louise Madsen (SLM), Bent Hyltoft Sørensen (BHS), Rune 

Borger Rasmussen (RBR), Tanja Bøgh Bengaard (TBB), Martin Vedel 

(MVE), Nadia Lønberg Pihl (NLP), Marc Kristjansen (MKR), Brian 

Jensen (BJE).  

Ordstyrer: Henrik Steenfeldt Andersen 

Referent: Henrik Steenfeldt Andersen 

DAGSORDEN 

ORINTERINGSPUNKTER: 

1. Nyt fra ledelsen - Skole, SFO og Børnehave (SFH, KSL) 
Skolens ledelse orienterer om til og afgang af elever. 
Skolens ledelse orienterer om ændringer blandt personale.  
Skolens ledelse orienterer om skolens generelle drift.  

Elevantal: (periode: april 2022 – juni 2022) 
 Udmeldte 

elever 
Indmeldt 

elever 
Elevantal Forventninger 

2022/2023 

0. kl 0 0 20 20 

1. kl 0 0 18 20 

2. kl 0 0 20 17 

3. kl 0 1 20 19 

4. kl 0 0 17 20 

5. kl 0 1 16 17 

6. kl 0 0 18 16 

7. kl 0 0 21 19 

8. kl 0 0 20 20 

9. kl 0 0 11 20 

  I alt 180 188 

 

SFO: klub er kommet godt i gang. 

BH: afleveret børn til førskole. 

Skole: klar til festivaluge, 9. klasser afgangsprøver afsluttet godt 

Fagfordeling, timefordeling, opgaveoversigt og skemaer for 2022/2023 fastlagt. 

 

2. Orientering fra arbejdsgruppen - Økonomi (HSA, KSL, SFH) 

Der arbejdes i arbejdsgruppen på at samle materiale og information sammen, således vi kan afdække hvilke 

muligheder der er for at skifte bank.  

Status frem t.o.m. maj 2022 - Likviditeten er pt. god  
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3. Orientering fra vedligeholdelsesudvalget (HSA) 

Prisen på træpiller er låst t.o.m 30/4-2023, dette sikre forsyningssikkerhed.  

Der arbejdes ikke videre på at øge pillekapacitet på skolen.  

Over sommeren graves varmeledning mellem skole og BH i jorden så BH forsynes med varme fra fyrrum.  

 

4. Spareforslag, Slagelse Kommune (SFH) 
SFH orienterer om hvad der kom ud af høringssvar, møder med politikere mv.  
Moviabus bliver fra til jul 2022 
Skolen mærker at Slagelse Kommune sparer fx på skolepsykologer, talepædagoger mv.  
Børnehaven bliver sparet ca. 8% i tilskud pr. barn. 
SFH vurdere at det det kan hænge sammen i BH. 
 

5. Grillfest (detailplanlægning) 

Vi er klar – Bestyrelsen står for at tænde op i grillene og byde velkommen – Bestyrelsen er værter på 

arrangementet.  

BESLUTNINGSPUNKTER: 

6.  Skal bestyrelsen overtage Juletræsfesten fra støtteforeningen? 

Enighed om at Juletræsfesten skal ikke ryge ”i vasken” – Hvis støtteforeningen er med på den, overtages 

juletræsfesten af bestyrelsen. HSA drøfter det endeligt med TTT. 

 

7. Prisfastsættelse af buskort (KSL) 

KSL fremsender oplæg til prisændringer på buskort sammen med generelle prisændringer efter mødet og der 

tages stilling til dette samlet set fra bestyrelsen i løbet af juni. 

  

Skolen skriver til brugere af Movia-bus, der benytte skolebuskort, om muligheden for rejesekort som et muligt 

billigere alternativ til skolebuskort som administreres af skolen.  

 

8. Politikker, Strategier og handleplaner (SFH) 

Som opfølgning på bemærkninger ifm. revisionsprotokollat har SFH opdateret følgende politikker, strategier og 

handleplaner.  

 

Rusmiddelspolitik, moppepolitik (herunder mistrivsel), Bus, Cookie+Privatliv+GDPR, Fraværspolitik 

Idræt, IT + mobiltelefonpolitik, Kost- og sundhedspolitik, Lektiepolitik, Handleplan sorg og krise, Trivsels politik 

og listen er ikke udtømmende. 

 

SFH vil fremsende disse i god tid inden næste møde, således bestyrelsen har mulighed for at komme med input 

hertil inden mødet.  

 

9. Anskaffelse af elevmøbler (KSL) 

Skolen er i gang med indhentning af tilbud på nye elevmøbler – KSL orientere kort om processen.  

Når tilbudsindhentningen er overstået, vil KSL indstille overfor bestyrelsen hvad skolen ønsker.  

Det er vigtigt for bestyrelsen at kunne gennemskue, hvilke konsekvenser køb eller leasing vil have for skolens 

økonomiske muligheder og drift i samlet set over de næste 2-5-10 år. 
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10. Punkter til næste møde  
- Skolebod og skolemælk (NLP) 

- Fotografering af bestyrelsen (KBL) 

- Venteområde og ventende børn (SFH) 

- Politikker, Strategier og handleplaner (SFH) 

- Anskaffelse af elevmøbler (KSL) 

 

11. Evt. 

Nadia sørge for mad til bestyrelsesdag mandag – Maden er selvbetalt. 

Mødedatoer:  

Bestyrelsesmøder afholdes kl. 1830, på skolen hvis andet ikke aftales.  
Bestyrelsesdag 13/6-2022 (se særskilt indkaldelse) 

Bestyrelsesmøde mandag 8/8-2022 

Bestyrelsesmøde tirsdag 20/9-2022 

Bestyrelsesmøde onsdag 2/11-2022 

Bestyrelsesmøde torsdag 15/12-2022 (julefrokost) 

Bestyrelsesmøde mandag 23/1-2023 

Bestyrelsesmøde tirsdag 7/3-2023 

Bestyrelsesmøde onsdag 12/4-2023 

Bestyrelsesmøde torsdag 25/5-2023 

Bestyrelsesmøde mandag 26/6-2023 

Årshjul: 
Bestyrelsens arrangementer er arbejdsdage, grillfest, dragefestival og salg af drikkevare til skolefest.  
Arbejdsdag – Forår – 7/5-2022 
Grillfest - Fredag 17/6-2022 
10 års fødselsdagsfest – Fredag 19/8-2022 
Arbejdsdag - Lørdag 3/9-2022 

Dragefestival - Lørdag 9/10-2022 

Generalforsamling - Torsdag 20/4-2023 

Arbejdsdag - Lørdag 29/4-2023 

Grillfest - fredag 16/6-2023 

 
Arbejdsgrupper: 
Arbejdsgruppe – Dragefestival: Kristina Bodal-Lauridsen og Sara Louise Madsen 
Arbejdsgruppe - Pædagogisk dag: Anne-Mette Hansen og Thomas Teddy Thorsen 
Arbejdsgruppe – Arbejdsdag: Nadia Lønberg Pihl og Henrik Steenfeldt Andersen  
Arbejdsgruppe – Hjemmeside: Tanja Bøgh Bengaard, Kristina Bodal-Lauridsen og Rikke (lærer/PR) 
Arbejdsgruppe – Nyhedsbrev: Nadia Lønberg Pihl og Anne-Mette Hansen 
Arbejdsgruppe – Vedligehold: Rune, Thomas, Henrik, Søren, Kathrine og Morten.  
Arbejdsgruppe – 10-års jubilæum: Anne-Mette, Nadia og Kristina.  
Arbejdsgruppe – Økonomi: Henrik Steenfeldt Andersen, Rune Borger, Martin Vedel, Kathrine Skyrum Larsen og 

Søren Fossdal Hesselberg. 

 


